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ZAPISNIK
sjednice Upravnog odbora Kinokluba Zagreb 
održane dana 5.2.59. u 17.40 sati

Prisutni: vPlečaš, Durman, Oreščanin, Hoholač, Sudović, 
Pansini, Žgalin (od 18 sati).

Sudović: Godišnja je skupština odgodjena radi sredjivanja 
knj igovodstva.
Treba srediti broj održanih sjednica i zapisnike. Treba 
završiti inventuru.
Neke stvari nisu riješene makar su pojedinci dobili zadu
ženja. Ima i tehničkih stvari koje treba obaviti.
Komisija zahtjeva da se otvore kartice, a zato je potreban 
stručnjak, kojemu treba platiti oko 15.000 dinara. Zato .je 
potrebno oko 10 dana rada. Od toga će biti koristi, jer će 
i u detaljima biti vidljiv rad kluba. Kartice su potrebne 
i radi točne rekonstrukcije knjigovodstva za prošlu godinu.

Durman: Luterotti je dobio 30.000 dinara. Tko je to odbrio?
Sudović: Na jednoj je sjednici od -^uterottija primljen račun 
za 35.000 dinara. Zaključeno je bilo da mu se isplati 25.000 
kao akontacija do druge sjednice na kojoj će biti Sudović. 
Na toj drugoj sjednici odobreno je još 5.000 dinara 
Zapisnici postoje samo od prve tri sjednice. Mlikotin nije 
pisao zapisnike.
Sredio sam sve zapisnike i stavio ih u posebnu mapu.
Nakon dulje diskusije (Oreščanin, Durman, Sudović) svi se 
slažu da je potrebno uvesti kartice, koje moraju biti zavr
šene do drugog četvrtka i predane.
Sudović: Za inventuru bila jefcmenovana komisija i bio je 
odredjen datum, ali nije ništa učinjeno.
Predlažem komisiju: dr. Durman, Hajdler i Sudović.
Za 9.II. u 4 poslije podne urečen je sastanak komisije za in
ventar.
Pansini če sastaviti popis svib knjiga.
Komisija ima srediti inventanski spisak i ima ga predati na 
sjednici slijedećeg četvrtka.
Ima neisplaćenih računa i nezavršenih filmova, koji nisu bi
li odobreni, Prošle je godine bilo dano investicija za 18 
filmova. Na idućoj sjednici Sudović će o tome podnij ti iz
vještaj.
"Zora film" je jednostrano otkazala ugovor o zajedničkom ko
rištenju laboratorija. Traže da se vrati njihov materijal i 
otkazuju daljenje davanje kemikalija.
Postoji mogućnost aranžmana š Televizijom. Oni bi izdržava
li laboratorij, snosili bi sve troškove oko njega, a za klub 
bi razvijali sve naše filmove besplatno. Pristaju da nam raz
viju do 1.000 metara filma mjesečno.Tfcko bi klub mogao doći 
do izvjesnih sredstava.
Nakon kraće diskusije svi su se složili i nali ovlaštenje 
Sudoviću da razgovara i pregovara s Televizijom.
Sudović: Imamo dosta dugova, roouzeo sam korake, da se ti 
dugovi rasciste. Govorio sam s drugovima iz Savezhog odbora.
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Oni pristaju aa nam dadu dotacije oko 100.000 dinara. To 
treba od njih pismeno tražiti.
Dogovoreno je da će Sudović poslati dopis o našoj teškoj 
financijskoj situaciji i tražiti novčanu pomoć.
Sudović: Bio je dr. Mirko Begović, bivši predsjednik 
Kinokluba Novi Sad, 21.11.59. Traži da damo za prikazivanje 
neke naše filmove, a za protuuslugu će nam oni poslati nji
hove. Filmove treba poslati najkasnije do 16.11.
Obavezu za to uzima Oreščanin^i.Hoholač (Smirena predvečerja, 
U jednoj maloj tihoj kavani, Štake i čežnja).
Sudović: Sutra u 5 sati popodne sjednica je pododbora za 
film u vezi proslave K1J i SKOJa. 23.11.59. mi bismo morali 
održati projekciju za javnost, a s odgovarajućim programom 
(filmovi, koji odgovaraju karakteru proslave). Na sjednicu 
će ići Hoholač. Nisam siguran da smo sposobni organizirati 
, jer nemamao odgovarajućih filmova. Smatram da je to po
trebno iznijeti na sjednici, a uzeti obavezu, da ćemo neke 
filmove prikazati na našim klupskim projekcijama. Ako pri
staju da na takvoj projekciji budu prikazani profesionalni 
filmovi, onda možemo prihvatiti, ali s time da oni snose 
financijske troškove.
Svi se s time slažu.
Sudović: Za gradnju bi trebalo obračunati posljednji račun 
na preko milijun dinara. Taj bi obračun bilo najbolje po
slati Božgaju, pa ako ga on, kao voditelj gradnje, potpiše, 
onda ga možemo likvidirati.
?galin:Ako ložgaj odbije da potpiše, onda možemo uzeti komi
siju, koja će ispitati što je sve ivedeno.
Oreščanin: Još ostaje 129.000 dinara od toga da se isplati 
zidaru.
Zaključaj je, da se traži od ložgaja da on račun potpiše, 
jer je on nadzirao radove.
Zaključeno je da se projektor Safar prebaci kod dr. Durma- 
na, koji će ga pregledati, vidjeti da li se dade popraviti, 
a zatim će se o tome na drugoj sjednici donijeti odluka. 
Sudović će organizirati prebacivanje projektora.
Sudović: Do idućeg sastanka neka svi promisle ‘o sastavu 
novog Upravnog odbora.

Time je sastanak završen u 19.30 sati.

Zapisničar 
M. lansini:


